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Bericht van de Dorpsraad 
 
Dorpsgenoten,  

Er is mij gevraagd om deze keer een voorwoord te schrijven voor de voorjaars editie van de Brugpraat. 
Vanmorgen hoorde ik om 5 uur de vogels al zingen dus het lekkere weer komt er vast aan! Afgelopen 
tijd was het nog wel erg fris maar wel droog zodat alle agrarische werkzaamheden in onze omgeving 
konden worden uitgevoerd. Door deze frisheid kunnen we dit jaar ook erg lang genieten van de 
kleurenpracht van de bollenvelden in onze omgeving. 

De Dorpsraad heeft vanwege de Corona perikelen de openbare vergaderingen van het eerste kwartaal 
moeten annuleren. Wel hebben diverse leden de afgelopen winterperiode heel veel online 
bijeenkomsten bijgewoond. Over de verkeersveiligheid op de N 9, de Regionale Energie Strategie
(R.E.S), het huisvestingsbeleid voor buitenlandse werknemers en de woonvisie, welke opgenomen zal 
worden in de omgevingsvisie. Er is veel online contact geweest met elkaar om lopende, dringende  
zaken met elkaar af te stemmen. Ik heb me door familie-omstandigheden in de periode december tot 
en met maart wat teruggetrokken en werd daarin door de overige leden van de Dorpsraad gesteund. 
Maar we zijn  op 19 april corona proof bij elkaar geweest om de binnengekomen post en  om de 
lopende zaken met elkaar te bespreken. Onderwerpen waren het CPO project waar een intentie 
overeenkomst voor is getekend maar wat nog niet erg wil vlotten. De straatjuwelen waar toch weer 
rechts langs gereden werd en waar inmiddels een paaltje bij is geplaatst. 

Wij hebben op 24 september 2020 vragen aan het College van B&W gesteld over het Collegebesluit van 
8 september inzake de verkoop van de OldSkoel maar nog geen schriftelijke antwoorden gekregen. Wel 
hebben we eind 2020 een online gesprek gehad met wethouder Joke Kruit en daarna hebben onze 
voorzitter en secretaris met voorzitter en secretaris van de OldSkoel gesproken en zaken toegelicht. Er 
is afgesproken dat de Oldskoel in januari in de dorpsraadvergadering de stand van zaken zouden 
komen uitleggen maar corona gooide ook hier weer roet in het eten. Op de vergadering van 19 april 
werd ons duidelijk dat er was ingesproken in de gemeenteraad en dat er een handtekeningenactie 
loopt. Er is bij de Dorpsraad niet eerder geïnformeerd naar onze actie/standpunten inzake dit 
onderwerp.  

Op dit moment is er in de pers ook weer veel aandacht voor de standpunten in de RES. De Dorpsraad 
heeft zoals al eerder in de Brugpraat vermeld op 19 mei 2020 haar zienswijze ingebracht voor de RES 
Noord Holland Noord.  

Dus al met al heel wat zaken waar wij als Dorpsraad mee bezig zijn. Dat vraagt om dorpsbewoners die 
met ons mee willen denken en werken aan een dorp dat leeft! We zijn op zoek naar betrokken 
dorpsgenoten die ons daarbij willen helpen! Jammer genoeg kunt u verder in deze Brugpraat lezen dat 
wij onze zeer gewaardeerde en betrokken voorzitter onverwacht moeten missen. Elli dank voor je inzet 
de afgelopen jaren zowel als lid, secretaris/penningmeester en nu als voorzitter. Ook ik heb vorige 
zomer al besloten en gemeld  dat dit mijn laatste jaar als lid en secretaris zal zijn dus aanvulling van de 
dorpsraad is zeker nodig! Dus a.u.b. meld u aan via de mail dorpsraad@burgerbrug-nh.nl zodat de 
dorpsraad een goede schakel kan blijven tussen gemeente, overheid en bewoners van ons mooie 
bijzondere dorp! 

Ik wens u veel leesplezier in deze mooie voorjaars editie en een heel fijn voorjaar met wat aangename 
temperaturen zodat we volop kunnen genieten van onze mooie omgeving! 

Hartelijke Groet,  

Willy Schipper-Rens  

Secretaris Dorpsraad Burgerbrug e.o.  
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De school was tot 8 februari gesloten. De leerkrachten gaven de leerlingen online les. Dit ging alweer 
gemakkelijker dan de eerste keer, maar ideaal is natuurlijk anders. De school mocht  in februari weer 
open, maar natuurlijk wel met vele maatregelen om het veilig te houden voor leerlingen, leerkrachten en 
ouders. Gelukkig hebben we gemerkt door het hanteren van de maatregelen en de betrokkenheid van de 
ouders dat het (nog) niet nodig is geweest om een groep in quarantaine te plaatsen. Hier zijn wij 
natuurlijk ontzettend blij mee en hopen dit vol te houden.  

In februari vroor het. Het vroor zo hard en lang dat de ijsbaan open kon. We hebben dan ook met de hele 
school heerlijk kunnen schaatsen. Wat een ontzettende leuke belevenis! 

De school heeft een moestuin. Een enthousiaste ouder gaat samen met een groepje leerlingen uit 6-7-8  
aan de slag om de moestuin te vullen. Eerst moest het voorbereidende werk worden gedaan, schoffelen, 
vuil weghalen en het hergroeperen van de planten die er nog stonden. Daags voor de meivakantie is er 
gezaaid. De leerlingen kunnen niet wachten. Na het zaaien is het de bedoeling dat alle groepen bij de 
moestuin worden betrokken. 

Ondertussen gaan de schoolontwikkelingen door. We hebben een online studiedag gehad, waarin we de 
eerste stap hebben gezet in de beweging naar meer kindgericht onderwijs. Met het team hebben we 
doelen gesteld waar we de komende jaren aan gaan werken zoals: leerlingen meer eigenaar van hun 
eigen leerproces, thematisch werken en meer vak integratie en ruimte bieden aan de ontwikkeling van 
talenten van de leerlingen. 

Vanuit de overheid komen er financiële middelen om komende 2 jaar de corona-achterstanden weg te 
werken; Nationaal Plan Onderwijs (NPO). Op dit moment zijn we bezig om de schoolscan te maken, zodat 
mogelijke achterstanden worden gesignaleerd, maar het is zeker niet zo dat alle leerlingen achterstanden 
hebben opgelopen. Zoals het er nu naar uitziet worden de financiële middelen ingezet om de 
schoolontwikkeling een boost te kunnen geven en waar nodig extra personeel in te kunnen zetten om de 
leerlingen nog beter te kunnen begeleiden.  

Bij ons in school zit ook Peuterschool Villa Grut. Op dinsdag en donderdagochtend kunnen kinderen vanaf 
2 jaar één of twee ochtenden naar de peuterschool. Juf Nikki werkt deze ochtenden met de peuters. Op 
dit moment heeft Villa Grut weer plaats voor nieuwe peuters. Dus is uw kind of een kind van een bekende 
(bijna) twee jaar (of ouder), neemt u dan eens een kijkje op de site of maak een afspraak met juf Nikki om 
u te laten informeren. Voor meer informatie kunt u contact opnemen met het Kappio via 
telefoonnummer: 0223-534 797. 

Op school zijn we ook alweer gestart met de voorbereidingen voor het volgend schooljaar. Wordt uw 
zoon of dochter volgend schooljaar 4 jaar, geef het dan op! Of kent u misschien iemand waarvan de zoon 
of dochter nog niet is ingeschreven op school, wilt u het dan doorgeven. Het is mogelijk om op afspraak 
een rondleiding te krijgen op school. We laten u graag zien hoe er op school wordt geleerd en gewerkt. 
Bekijk onze website www.stjosephbb.nl. U kunt ook bellen voor informatie of het maken van een 
afspraak: 0226 - 381 615 of directeur.sintjoseph@sarkon.nl. Het is gelukkig ook weer mogelijk om een 
rondleiding te krijgen.  
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Onze school zit in een prachtig en redelijk nieuw gebouw. De Kidsclub zit in een gedeelte van de 
school en organiseert regelmatig activiteiten voor de jeugd. Nu staat dit op een lager pitje, 
vanwege corona, maar dit wordt zeker weer opgepakt als het weer kan. Tevens komt op 
maandag een dyslexiebegeleider op school om leerlingen te begeleiden. Maar om de 
dorpsfunctie van de school te vergroten, staan wij open voor suggesties vanuit het dorp.  
Welke functie zou de school nog meer kunnen hebben en welke activiteiten zouden er  
georganiseerd kunnen worden? Mocht u ideeën of suggesties hebben, dan kunt u deze mailen 
naar: directeur.sintjoseph@sarkon.nl. Wij horen het graag! 
Voor ons breekt nu de meivakantie aan, even lekker twee weken vrij. De vakantie werd ingeluid met een 
heerlijk ijsje van Rob van Dinner Events/ Mooi an zitten, aangeboden door de Kidsclub Burgerbrug. Bedankt! 
 
 
Vogels komen terug van hun winterverblijf. 
Overal zie je blije gezichten. 
Ontdekken wat er is. 
Rozen staan in de bloei. 
Jaarlijks is er een  voorjaar het is een traditie. 
Altijd is er een voorjaar. 
Aardbeien om te eten. 
Roeien in het schone meer. 
Dirk, groep 5 
 
Vogels gaan weer vliegen. 
Overal lammetjes en kuikens. 
Ook wordt het weer zonnig. 
Rozen en bloemen gaan  weer groeien. 
Jaren gaan voorbij. 
Alle vogels gaan weer fluiten  
Aardbeien gaan weer groeien. 
Reken maar niet op regen. 
Jill, groep 5 
 
Voorjaar is leuk. 
Oogsten doe je ook vaak in het voorjaar, 
en vogels ga je meer zien vliegen. 
Omdat het voorjaar wordt groeien de bloemen ook. 
Rechtstreeks komen er meer kuikens. 
Je kans lammetjes zien in de wei. 
Als het mooi weer wordt ben je blij. 
Als je je verveelt kan je mooi buiten spelen, 
met je vriendje of je vriendinnetje. 
Raar als je bloem dood gaat in de lente, 
maar dat hoort er bij. 
Djaden, groep 5 
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Beste dorpsgenoten, 

In deze editie van de Brugpraat wil het bestuur van de Herboren Toren  jullie bij gebrek aan actueel nieuws wat 

historie aanbieden en enige info voor de toekomst. Een stukje Historie over de Herboren  Toren, hoe begon het: 

De  Geschiedenis begint in 1843. Het duurde tot  1850 voor de eerste steen werd  gelegd voor de huidige kerk van 

de Hervormde  Gemeente. De eerste dienst werd  in 1851 gehouden. De kerk werd bestuurd door Dijkgraaf, 

Heemraad en Polderbestuur, zoals op de  voorste banken staat te lezen. Monumentenzorg omschrijft dit 

Rijksmonument als een rechthoekig zaalkerkje uit 1850. Met een in een houten torentje bekroonde voorgevel. 

Een portaal met  pilaster omlijsting, omzoomd door twee rondboogvensters. Ook de zijgevels hebben zulke 

vensters. Binnen omvat het een tongewelf op trekbalken. 

Inventaris: Een eenvoudig 17e-eeuwse preekstoel met doophek, doopboog, doopbekkenhouder en drie kronen, 

een drukwind harmonium uit 1882. Gerestaureerd en bespeelbaar gemaakt in 2013. Vroeger heeft de kerk ook  

dienst gedaan als dependance van de Zijper Openbare Bibliotheek. De  4 eerste hoekstenen van het gebouw zijn 

gelegd op 27 juli 1850 door Jan Nieuwland jzn oud 7 jaar, Simon Koger dkz oud 8 jaar, Arie Eriks ksz oud 7 jaar en  

Frederik Bos klz  oud 12 jaar. Aldus te lezen op  een Plaquette in de kerk. 

De klok zou van 1660 zijn, maar volgens Hooyenga, die de klok restaureerde in 1989 is hij niet meer dan 150 jaar 

oud en van Franse  makelij. De klok had oorspronkelijk een wijzer, in de oorlog zijn er twee gemaakt van zink. Bij 

de restauratie is er weer een gekomen. De torenklok werd altijd  goed op tijd gehouden door Ab Slijkerman. Zo 

blijft Burgerbrug altijd bij de tijd. Nadat Ab stopte is dit overgenomen door Ferry Verrijzer voor de juiste afstelling.             

Annie Dapper. 

(Bronvermelding; Wat een pracht  van LF. vanLoo en “De moeite van een restauratie van W.Krul.) 

Onder het motto” wat niet was kan weer komen” zijn we druk bezig ons programma voor het komende seizoen 

rond te krijgen. Van de acht optredens die het vorig seizoen bij ons geboekt stonden is  slechts één doorgegaan. 

Dat was op 18 oktober 2020. The Lasses verzorgden twee maal een uur een prachtig concert, corona proof, voor 

maximaal 30 bezoekers. Geen pauze en helaas geen koffie of een gezellig drankje achteraf. Zoals voor zovelen die 

deze afgelopen periode meer hebben moeten afzeggen dan hebben door kunnen laten gaan, moesten ook wij 

roeien met de riemen die we hadden. Dat viel niet altijd mee en het was eerlijk gezegd ook niet echt leuk. Want 

wat geeft je als bestuur meer voldoening dan een vol kerkje met mooie optredens en enthousiast publiek.   

Maar…..we zijn optimistisch gestemd en gaan er stilletjes van uit dat we in september a.s. het startschot kunnen 

geven voor het eerste optreden van het seizoen 2021/ 2022.  Of dat nog op een of andere manier “corona-proof”  

moet zijn, of dat we weer “volledig los kunnen gaan”?  We houden rekening met de verschillende scenario’s.  

Wat in ieder geval heel plezierig is, is het feit dat alle artiesten die we dit seizoen hebben moeten afzeggen bereid 

zijn hun optreden door te schuiven naar een alternatieve datum. We zijn in goed contact met hen over de 

definitieve data en verdere voorwaarden. Zodra dit allemaal is geregeld zullen we dit z.s.m. aan ons publiek 

meedelen via flyer, website, mailinglists en het publicatiebord. Wel kunnen we hier de data noemen waarop onze 

optredens zijn gepland. Noteer deze data, want ook jullie hebben natuurlijk een muzikale  zondagmiddag in de 

Herboren Toren gemist.  De data voor seizoen 2021/ 2022 : 

• 2021:  19 september, 17 oktober;, 21 november en 19 december 

• 2022: 16 januari, 20 februari, 20 maart;, 17 april en 15 mei. 

Met  vriendelijke groet, namens het bestuur van de Herboren Toren, 

Jannie Paarlberg. 



7 

 
Stinzenplanten, kleurrijke pareltjes in het strandwallengebied 

 
Strandwallen lopen parallel aan de kust van Bergen aan Zee (NH) tot Monster (ZH). Het zijn langgerekte, 
door de zee opgeworpen en aangespoelde zandruggen in het landschap duizenden jaren geleden 
ontstaan na de laatste ijstijd. Strandwallen worden ook wel de ‘oude duinen’ genoemd, omdat op die 
zandruggen duintjes ontstonden zo gauw ze boven het hoogste zeeniveau uitkwamen. Ook deze ‘oude 
duinen’ vallen onder het werkterrein van Stichting Duinbehoud. Wie zich in deze tijd van het jaar in dit 
oude gebied begeeft kan er bijna niet omheen, de stinzenplanten. Al vroeg in het voorjaar leggen ze her 
en der een vrolijke kleurige deken over het landschap, meestal op (voormalige) buitenplaatsen waar ze 
ooit door de eigenaren zijn aangeplant.  

Wat zijn stinzenplanten precies en waarom zijn ze juist te vinden in het strandwallengebied? 

Een plant van aanzien 
Voor de herkomst moeten we eerst een stukje terug in de tijd. Het woord stins (meervoud stinsen of 
stinzen) komt uit Friesland en betekent stenen huis. Een stins was een middeleeuwse versterkte 
woontoren. De veelal rijke bewoners haalden sierplanten, zoals de Bostulp, Gele Anemoon, 
Boerenkrokus, Boshyacint, het Lenteklokje en Haarlems klokkenspel (een gevulde variëteit van de 
Steenbreek) uit het Middellandse Zeegebied. De planten werden gezien als een belangrijk onderdeel van 
de culturele opvoeding, maar ze waren ook bedoeld om mee te pronken. 
 
 

 

 

 

 

 

Het woord ‘stinzenplant’ is voor het eerst gebruikt door de Friese heemkundige Jacob Botke in 1932. Hij 
werd geïnspireerd door de bevolking van Veenwouden in Friesland. Zij gaven de naam ‘stinzeblomkes’ 
aan het Haarlems klokkenspel dat rondom de Schierstins groeide. De stinzen hebben in de loop der tijd 
hun militaire functie verloren en vele zijn opgegaan in grote landhuizen die nu de naam 'state' dragen. 
 
De stinzenplanten vlogen uit 
De stinzenplanten zijn grofweg onder te verdelen in bol- en knolgewassen en gewassen met 
wortelstokken. Dit maakte de planten uitermate geschikt om uit te wisselen. De eigenaar van de stins gaf 
regelmatig een paar bollen of knollen cadeau aan een bezoeker. Op dezelfde manier belandden de 
planten ook op andere buitenplaatsen in Nederland, zoals in het strandwallengebied. De kalkrijke bodem 
in het strandwallengebied bleek een ideale voedingsbodem. 
In het begin van de vorige eeuw zijn veel buitenplaatsen met hun bossen op de strandwallen verdwenen 
om plaats te maken voor bebouwing. Alleen al in Voorschoten hebben 16 buitenplaatsen het niet 
overleefd. In Wassenaar werd er in de jaren ’20 plaatsgemaakt voor de gele tram, toen nog een 
vervoermiddel voor de elite en waarmee Wassenaar een forensendorp werd voor de mensen die in Den 
Haag werkten. Daardoor werd het ook lucratief om buitenplaatsen te verkavelen. Zo zijn de villaparken bij 
de Buurtweg, Witteburgerweg en De Kievit in Wassenaar ontstaan. Op plaatsen waar niet is gebouwd en 
waar het beheer op orde is, zijn de stinzenplanten nog volop te zien. 
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De meeste stinzenplanten gedijen het best bij zonlicht, maar zodra in mei de bladeren aan de bomen 
komen, is het voor een aantal planten voorbij met de pret. Globaal is de bloeiperiode van half februari tot 
medio juli. 
 
Bladblazer bedreigt de stinzenplant 
Verkeerd beheer vormt in deze tijd de grootste bedreiging voor de stinzenplant. Voorheen werden gazons 
handmatig opgeharkt. Het zaad werd hierdoor verspreid en de bollen uit elkaar getrokken. Dit kwam de 
planten ten goede. Sinds de komst van de bladblazer gaat het slechter met de populatie stinzenplanten. 
Ook het gras te vroeg in het jaar of te kort maaien, is nadelig voor de verspreiding van de planten 
Gelukkig zijn er veel eigenaren en bewoners van buitenplaatsen trots op de stinzenplanten. 
Erfgoedhoveniers en tuinbazen, verenigd in Het Gilde van Tuinbazen, zorgen voor het juiste beheer en 
delen hun kennis. Zo zijn op Landgoed Dordwijk bij Dordrecht vele duizenden bollen de grond ingegaan, 
omdat de eigenaar het belang ervan inziet. De bewoners van Huis Zuydwijk bij Wassenaar zijn trots op de 
bluebells (de boshyacinten), maar de reeën daar zien ze vooral als lekker hapje.     

 

 

 

Op excursie in het strandwallengebied 
Wil je de verwilderde voorjaarsbloemen met eigen ogen bewonderen en meer weten over de 
strandwallen en de venige strandvlakten daartussen? Dat kan. Zodra het weer mag, kun je deelnemen 
aan één van de gevarieerde excursies georganiseerd door de samenwerkende organisaties IVN regio 
Leiden, Agrarische Natuurvereniging Santvoorde, Algemene Vereniging voor Natuurbescherming voor 's-
Gravenhage en omstreken, Stichting Horst en Weide, Staatsbosbeheer en Stichting Duinbehoud. Je hoort 
dan niet alleen alles over de stinzenplanten, maar ook over andere planten en de dieren en over de 
bewoningsgeschiedenis van dit gebied. 
 
Houd voor het laatste nieuws over de excursies de informatie op www.duinbehoud.nl en in de 
nieuwsbrief van Stichting Duinbehoud goed in de gaten. Met dank aan Wim ter Keurs en Hein Krantz, 
twee bevlogen biologen en als duinconsulenten verbonden aan de Stichting Duinbehoud. 
 
Over Stichting Duinbehoud Stichting Duinbehoud zet zich in voor het behoud en het herstel van de 
Nederlandse duinen. Waar nodig komt zij in actie tegen aantastingen van de natuur in de duinen. Tevens 
neemt zij initiatieven voor herstel van die natuur. De Stichting Duinbehoud behartigt de belangen van de 
natuur en de belangen van de mensen die willen genieten van die natuur. 

http://www.duinbehoud.nl
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Voorbereiding Reddingsbrigade Callantsoog op strandseizoen van start 

 

Op zaterdag 3 april en zaterdag 10 april 2021 heeft de Reddingsbrigade Callantsoog als één van de eerste 

reddingsbrigades van Nederland geëxperimenteerd met een rijtraining Optisch en Geluidssignalen.  

 

Tijdens de strandbewaking in de zomer, maar ook tijdens het uitrukken met de alarmploeg wordt er 

regelmatig door brigadevrijwilligers gereden met Optisch en Geluidssignalen. Dit betekent dat zowel de 

blauwe lichten als de sirenes aanstaan. Omdat omstanders op het strand altijd anders reageren op zulke 

situaties, vindt de Reddingsbrigade Callantsoog het ontzettend belangrijk dat hun chauffeurs ook in deze 

situaties geoefend hebben. 

 

De brigade deelnemers zijn allemaal bevoegd om op het strand te rijden in de 4x4 strandambulance na 

gevolgde rijtraining en het hierbij behorende examen. Hiernaast zijn ze nu ook bevoegd om te rijden met 

Optisch en Geluidssignalen na een gevolgde theoretische cursus en het hierbij behorende examen.  
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Regionale Energiestrategie Noord-Holland Noord 
(RES NHN) 

 
De RES 1.0 is sinds 21 april openbaar; https://energieregionhn.nl/res-downloaden 
De energieregio Noord-Holland Noord maakt daarmee haar ambitie kenbaar om in 2030 3,6 TWh aan 
duurzame energie op te wekken, dat betekent 1,5 TWh bovenop de huidige 2.1 TWh hernieuwbare 
energie die nu al wordt opgewekt.  
 
De Dorpsraad Burgerbrug e.o. heeft tijdens de lockdown alle online bijeenkomsten actief bijgewoond 
over de RES in onze regio. Op 16 maart werden circa 350 deelnemers geïnformeerd over de voortgang 
en wat dit betekent voor de Gemeente Schagen. Wethouder Hans Heddes vertelde dat de inwoners 
goed betrokken gaan worden bij de keuze en uitwerking van zoekgebieden voor zon en wind. Het 
college heeft de raad geadviseerd om de zoekgebieden wind uit de RES 1.0 te halen. Het is de 
verwachting dat de raad het advies van het college zal overnemen. Er was veel ruimte voor interactie 
tijdens deze bijeenkomst. Antwoorden op de meer dan 700 vragen zijn te vinden op samen.schagen.nl 
 
In de RES 1.0 die op 21 april online werd gepresenteerd is de voorgestelde verdeling te zien van de 14 
windmolens van 3 MW en 2485 ha zonnepanelen die volgens de stuurgroep nodig zijn om de gestelde 
ambitie te halen. NHN is verdeeld in 3 deelgebieden,; De Kop van NH, West-Friesland en de Regio 
Alkmaar. In de Gemeente Schagen in De Kop zijn in de RES 1.0 geen nieuwe windmolens gepland, de 14 
windmolens zijn verdeeld over West-Friesland (1) en Alkmaar (13).  
 
Naast de RES 1.0 is een openbare online RES-viewer ingericht waarop de actuele situatie van de 
zoekgebieden kan worden bekeken. Dit betekent dat als een gemeente besluit om een zoekgebied toe 
te voegen, te wijzigen of te schrappen, dit zichtbaar wordt in de RES-viewer 
 
In mei en juni 2021 besluiten de gemeenteraden en het algemeen bestuur van het waterschap over de 
RES 1.0. Begin juli besluiten de Provinciale Staten over de RES. 
 
De Dorpsraad Burgerbrug e.o. zal de ontwikkelingen op de voet volgen en u erover berichten.  
 
Dorpsraad Burgerbrug 
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Een bericht van Bloeiend Zijpe 

Wat een bijzondere tijd maken wij door. Het virus dwingt ons om ons aan te passen voor de 

gezondheid van ons allemaal. 

Door het virus kunnen dit jaar ook de mooie evenementen van Bloeiend Zijpe opnieuw geen 

doorgang vinden. En dat terwijl wij graag het 15 jarig bestaan hadden willen vieren.  

Maar we gaan er van uit dat we in 2022 een nieuwe kans krijgen. De natuur zal ons niet in de steek 

laten en ook volgend jaar zullen de bollenvelden in de Zijpe, dankzij de inzet en het vakmanschap van 

onze bollenkwekers weer in volle bloei staan. Want die zekerheid hebben we wel. De natuur  laat ons 

niet in de steek en in het voorjaar zal er altijd weer groei en bloei ontstaan.  

We hopen dus in 2022 weer bezoekers te mogen ontmoeten bij een van onze unieke evenementen. 

Bloeiend Zijpe streeft er naar om iedereen de bloeiende bollenvelden van dichtbij te laten beleven, 

of het nu op de fiets is, wandelend of bij de sportieve cross door de bollenvelden.  Ook gaan wij 

natuurlijk weer de kunstexpositie organiseren.  

Op Facebook en Instagram plaatsen wij regelmatig foto’s en berichten van Bloeiend Zijpe.  

 

Marijke Baltus  

PR coördinator Bloeiend Zijpe 
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Nieuwe Buren! 

 

De laatste 2 jaren zijn er flinke bouwactiviteiten geweest in 
Burgerbrug maar nu is het (bijna) klaar: Welgelegen. 
Een voorstel rondje van een aantal bewoners. 
 

 

 

Welgelegen 1 
Wij zijn Levien de Legé (opgegroeid in Nieuwe Niedorp) en 
Joke Pannekeet (opgegroeid in Alkmaar). Wij hebben twee 
zonen, die studeren en wonen in Rotterdam. Levien heeft 
jaren bij TNO (ECN Petten) gewerkt en heeft vorig jaar met 
twee collega’s een start-up opgericht op het gebied van 
waterzuivering. Ik zelf ben adjunct-directeur op een 
basisschool in Alkmaar. Na veel omzwervingen door 
Nederland en Azië zijn wij weer terug in Noord-Holland in 
het heerlijke Burgerbrug: prachtige omgeving, dichtbij het 
strand en lekker rustig en dat alles elke dag te zien vanuit 
ons raam op Welgelegen 1. 

 

Welgelegen 3 

Wij zijn Linda en Esther en wonen met onze twee kinderen Noah (7) en Ella (4) op de Welgelegen 3. Ons 
vorige huis stond op Curaçao waar we voor het werk van Linda twee jaar gewoond hebben. Tijdens één van 
onze vakanties in Nederland waren we op zoek naar een huis in Schoorl of Heiloo om te gaan wonen als we 
terug zouden komen uit Curaçao en toen stuitten we per toeval op een link naar bouwgrond die te koop was 
in Burgerbrug. We zijn gaan kijken en werden eigenlijk gelijk verliefd op de locatie; vlakbij het strand en de 
Schoorlse Duinen, maar wel lekker rustig en landelijk. Esther vond het nog wel even spannend of het niet té 
rustig zou zijn. Maar: we wonen hier nu bijna een jaar met heel veel plezier! De locatie is inderdaad perfect 
en we zijn omgeven door gezellige mensen. Burgerbrug voelt echt als thuis. 

 

 
 
Welgelegen 6 
Wij zijn Willem en Simone met onze hond Norah (binnen 
nog een paar katten). We komen uit Tuitjenhorn en na 
een uitstapje van 2 jaar naar Almere besloten we terug te 
gaan naar deze regio. Per toeval kregen we de kans deze 
kavel te kopen. Burgerbrug kenden we al van de vele 
fietstochtjes vanuit Tuitjenhorn naar het strand. ‘t Is 
heerlijk wonen hier.  
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Nieuwe Buren! 

Welgelegen 7 
Wij zijn Jan en Paula Balder en wonen inmiddels alweer 2 jaar in onze 
stolpboerderij, links achterin op plan Welgelegen. Oorspronkelijk komen 
wij uit Broek op Langedijk en Sint-Pancras. We zochten een mooie, 
rustige, landelijke plek om samen oud te worden en doordat Jan nogal 
eens op de racefiets langs de Grote Sloot fietste en het hier dan altijd zo 
mooi vond, zijn we hier beland. We delen ons huis met een aantal 
katten en herdershond.  Wij hebben ons huis zelf ontworpen en na de 
bouw ook heel veel zelf gedaan. We hebben voor de Zijper-kleuren 
(licht- en donkergroen) gekozen en de stolp zo authentiek mogelijk geprobeerd te maken. We genieten van 
elke dag hier, en vinden het fantastisch wonen!!! We hopen op den duur wat meer Burgerbruggers te leren 
kennen. Leuk dat dit zo'n actief dorp is! Wij hopen hier nog heeeel veel jaren met plezier te wonen, dus wie 
weet tot ziens in het dorp!  
 
Hartelijke groetjes, Jan en Paula 

 
Welgelegen 9 
Wij zijn Ivo en Florien. We komen uit Amsterdam en hebben  
ons  eigen droomhuis ontworpen en gebouwd. We zijn in  
Burgerbrug komen wonen vanwege de rust, het schitterende  

uitzicht en de prachtige omgeving! 

 

 

Welgelegen 11 

Hallo Burgerbruggers, ik ben Gijs Koeleman en eind vorig jaar ben ik 

vanuit de Wieringermeer verhuisd naar Welgelegen 11. Het huis is casco 
opgeleverd door de aannemer en sindsdien ben ik bezig met de afbouw, 
het is nog lang niet klaar maar ik kan er in ieder geval wonen. 
Het idee van deze kleinschalige nieuwbouwwijk is precies wat ik zocht, 
ruime kavels met veel vrijheid in het ontwerp van de huizen maar dat het 
wel mooi past in het landelijke gebied. Inmiddels heb ik een aantal 
bewoners van Burgerbrug leren kennen, nu ik hier woon zal ik jullie vaker 
tegenkomen met de hoop en verwachting dat we binnenkort weer terug 
kunnen naar het 'normale leven'.  

Met vriendelijke groet, Gijs Koeleman 

 

Welgelegen 13 
Wij zijn Sjaak en Annemieke van der Pol. 
We hebben een zoon en dochter die allebei uitgevlogen 
zijn.  We hebben 3 kleinkinderen en 2 bonus(pleeg) 
kleinkinderen. We hebben hiervoor 11 jaar  in 
Heerhugowaard gewoond, maar onze roots liggen in en 
rond Rotterdam. We wilden altijd al een eigen huis 
bouwen en liefst in een landelijke omgeving met veel 
uitzicht, rust, ruimte en in de buurt van het strand. 

Burgerbrug heeft dit allemaal. Prachtig toch! 
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Beste Burgerbruggers, 

 

Wij, Esther en ik hebben inmiddels besloten Café de Buuren met onze woning weer te koop te gaan zetten. 

Met mijn gezondheid is het naar mijn mening niet mogelijk het te combineren met mijn andere werkzaamheden. 

Op dit moment gaat het redelijk goed en als ik dat zo wil houden is het verstandig om mijn leefwijze daar op te 

gaan aanpassen. Een half jaar terug dachten wij daar zeker anders over maar de hele Corona crisis heeft daar ook 

zeker zijn invloed op gehad. 

 

Wij hebben uit het café dan ook heel weinig inkomsten en dat laat je dan zeker inzien dat je daar zekerheid in moet 

hebben. Dat dit goed geregeld moet zijn bij welke vorm van uitval dan ook. Wij hebben het café bij een horeca 

makelaar aangeboden en hij zal zijn uiterste best doen om een kandidaat te vinden die het dorpscafé zal willen 

voortzetten. 

 

Verder gaan we proberen iemand te vinden die het café zal openhouden als dit weer mogelijk is tot er een nieuwe 

uitbater gevonden is. 

 

Groeten Richard en Esther 
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Croon en Bergh Voortgang Gelukstuin 

 

Afgelopen jaar hebben onze vrijwilligers heel hard 

gewerkt aan het realiseren van de Gelukstuin en het wordt al heel erg mooi.  

Er staat nu ook een bord bij de ingang van de Grote Sloot waarop staat dat er vrij gewandeld mag 

worden op ons terrein. Hierdoor merken dat steeds meer wandelaars onze tuin weten te vinden. Je 

kunt dan lopen over de verharde paden, een wens doen bij onze wensput, even mijmeren in een van 

de zitjes in de tuin of vogels spotten die bij ons hun nest hebben gebouwd. 

Ook zijn wij een zogenaamde “Worteltuin” begonnen. Dat is een tuin die aangesloten is bij Stichting 

Wortel. Zij maken het mogelijk dat ouders en kinderen die op afstand van elkaar staan, op mooie 

natuurplekken elkaar kunnen ontmoeten. Denk aan kinderen die uit huis zijn geplaatst of gescheiden 

ouders die hun kinderen niet vaak zien. Door de coronapandemie zijn deze bezoeken nog niet gestart in 

onze gelukstuin. Binnenkort worden er nog twee zogenaamde wortelhuisjes in de tuin geplaatst 

waarna de bezoeken van start kunnen gaan. Mocht u gezinnen kennen die hier voor in aanmerking 

komen, kijk dan even op de website www. stichtingwortel.nl.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Woonhuis en werkplaats 

De bewoners van Croon en Bergh wonen en werken heerlijk op het eigen terrein. Ze kijken natuurlijk 

uit naar het moment waarop ze weer een uitje kunnen ondernemen zoals naar het zwembad, 

dierentuin of op het terras zitten. We hopen dat dit in de loop van het jaar weer mag. 
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Op de werkplaats geven Sonja en Rezia vorm aan de werkdagen 

van onze bewoners. Sonja is dit jaar enthousiast bij ons gestart 

en Rezia is een Burgerbrugger die al langer bij ons werkt. We zijn 

heel blij met de nieuwe impuls die zij aan de werkplaats geven. 

Naast het verpakken van bloembollen worden er nu hele mooie 

bijenhotels gemaakt. Ook hierbij kunnen de deelnemers 

meehelpen met elk stapje van het proces, ieder naar eigen 

vermogen en op eigen tempo. Als er producten beschikbaar zijn, 

kunnen die gekocht worden in ons winkeltje vooraan bij de weg. 

Als er geen prijs bij staat, mag u een vrije donatie doen voor het product. We hopen u te zien aan de Grote 

Sloot 91, en maken graag een praatje als u bij ons komt 

wandelen. 

Jessica Wormhoudt 

Teamleider Croon en Bergh 

j.wormhoudt@croonenbergh.nl / 0640988684 
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Hoe gaat het nu met…..? 

 

Patrick Mulder, een oud Burgerbrugger 

Ik ben geboren in Burgerbrug, de zoon van Freek Mulder en Anneke Dekker en de broer van Ingrid 
Mulder. Ik ben getrouwd met Wendy, samen hebben we een dochter, Anouk, een hond Max en we 
wonen in Zoetermeer. 
Vroeger woonden wij, vader Freek, moeder Anneke, zus Ingrid en ikzelf, aan de Grote Sloot 120.  
Op 4-jarige leeftijd zijn wij als gezin verhuisd naar het Zwanenplein en daar heb ik gewoond tot en met 
mijn 21ste. Ik ben naar de kleuterschool gegaan achter de gymzaal, het kwetternest. Daarna naar de St. 
Jozefschool, het basisonderwijs. Vanuit het basisonderwijs naar de middelbare school in Schagen. Daar 
heb ik de MAVO gevolgd en ben daarna niet meer naar school gegaan, althans geen direct aansluitende 
vervolgopleiding. Ik besloot te gaan werken. Dat deed ik bij de gebroeders Rotteveel aan de Burgerweg. 
Op mijn 18de ben ik in militaire dienst gegaan, de dienstplicht. In januari 1990 dus opgekomen bij de 
Generaal Spoorkazerne in Ermelo. Daar heb ik de dienstplicht 14 maanden vervuld. 
Hierna ben ik teruggekomen naar Burgerbrug en ben in 1991 gaan werken bij Jan Weijers in de 
bloembollen aan de Belkmerweg. Dat was een zeer leuke tijd maar toch moest er wat gebeuren.  

De welbekende troskompas kwam naar boven met daarin een advertentie van de politie  
's-Gravenhage. Uiteindelijk nog een sporttest die goed bleek en ik kon naar de politieschool in Leusden. 
Vanaf die tijd ben ik tot op heden in verschillende functies werkzaam geweest bij de politie nu in Den 
Haag; uniformdienst aan bureau Westland in Naaldwijk, uniformdienst aan bureau Jan Hendrikstraat. Een 
bureau midden in het centrum van Den Haag, met aan de ene kant de junkies en de prostituees, aan de 
andere kant de koude kak en het binnenhof. Heel veel schietpartijen, verdovende middelen, vechtpartijen 
in het uitgaansgebied maar ook tussen junks onderling of klanten van prostituees en pooiers. Eén van 
mijn eerste demonstraties waar ik moest optreden was op 25 april 1995 in de binnenstad van Den Haag. 
Dit was een demo van de Molukkers. De Molukkers demonstreerden tegen het regime van Indonesië. Ik 
heb in deze tijd zaken gezien zaken die ik niet aan het papier toevertrouw omdat deze te grof zijn.  
Na een aantal jaren ben ik van de uniformdienst naar bureau Jan Hendrikstraat gegaan om te werken bij 
een rechercheafdeling die de georganiseerde criminaliteit bestrijdt. Na dat weer enkele jaren gedaan te 
hebben ben ik gaan werken aan bureau Scheveningen en heb leiding gegeven aan een ploeg die in de 
surveillancedienst werkzaam was. Momenteel ben ik  werkzaam als senior financieel rechercheur bij de 
districtsrecherche in Zoetermeer en hou mij bezig met fraudezaken, het witwassen van geld en het 
onderzoeken van het bezit van geld wat verkregen is door criminele activiteiten zoals het verdienen van 
geld met drugs. Ik ben toegevoegd aan een Team Grootschalig Optreden. Dat houdt in dat er iemand 
door een misdrijf om het leven is gekomen en dat dit team dit moet gaan behandelen/oplossen.  

 
Hier ben ik (degene met het rode haar) werkzaam als 
rechercheur en bezig met een passantenonderzoek in een 
moordzaak.  

 

 

 

 

 

Ik ben sinds 2007 ook hypotheekadviseur en werk samen met Huis & Hypotheek en andere organisaties 
en heb een eigen bedrijf in hypotheken, verzekeringen en boekhouden;  "Het Andere Kantoor B.V" . Het is 
op dit moment een goed lopend bedrijf en inmiddels is hypotheekadviseur veranderd in erkend financieel 
adviseur. 



18 

Energiestraat 16 - 1749 DN  - Warmenhuizen  

Gitaarles bij u thuis? 

Vraag voor de mogelijkheden en meer info via 

 catsfiddle.rob@gmail.com of bel 06-20423601 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CMS bv Burgerbrug    * Gitaarles 

             * Muzikant 

             * Transport 

             * Koerier  

Je kunt dus zeggen dat ik na mijn vertrek uit Burgerbrug goed terecht 

ben gekomen. Uiteraard ben je wel de regisseur van je eigen succes 

maar soms moet je ook een beetje geluk hebben. Ik zou nog vele 

verhalen van incidenten uit mijn vroegere maar ook huidige tijd bij 

de politie kunnen vertellen maar dan zijn we denk ik een dik boek 

verder. Wat ik wel kan zeggen is dat ik heel veel lief maar vooral nog 

veel meer leed (veel dood en verderf) heb gezien; meer dan 

menigeen in 5 mensenlevens ziet. Daar word je wel door gehard en  

dat kan je soms afstompen. Het is dan ook goed om te zeggen dat 

doordat ik ook een andere job heb dat wel wat genuanceerd wordt. 

Verder wil ik nog vertellen dat ik een goede jeugd heb gehad in 

Burgerbrug en blij ben dat ik daar ben opgegroeid. Ik vond het een 

eer om dit stukje voor de mensen in Burgerbrug te mogen schrijven 

en een kleine inkijk te geven in mijn verleden en mijn huidige leven. 

Ik hoop dat het met een ieder goed gaat en blijft gaan. 

Met vriendelijke groet, Patrick, Wendy en Anouk. 

Mensen komen en gaan en zo gaat dat ook in Burgerbrug. U vraagt zich vast wel eens af: 

“Hoe zou het nu zijn met mijn klasgenoot of mijn buren of dorpsgenoten die verhuisd zijn?“ 

Naar wie bent u nieuwsgierig? Laat het ons weten: brugpraat@burgerbrug-nh.nl  

Dan gaan we samen met u op zoek!

mailto:catsfiddle.rob@gmail.com
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Nieuws van de Zonnebloem 

 

We zijn inmiddels 3 maanden verder en eigenlijk ook geen stap verder. Waar we eerst nog hoop 
hadden dat we toch in het voorjaar weer konden gaan en staan waar we wilden, is het toch anders. 
Voorgaande jaren was de Lentetuin een grote trekpleister voor onze gasten. Elk dorp ging met een 
aantal gasten naar Breezand toe om daar van de bloemenpracht te genieten en daarna met elkaar 
gezellig koffie en gebak te gebruiken. Hier en daar werden er bloembolletjes gekocht en andere zaken 
die de lente aankondigden. Want immers na de Lentetuin werd het toch lente! Jammer, maar 
begrijpelijk dat dit geen doorgang kan vinden, ook zullen we met de gasten geen rondje met de auto 
langs de bollenvelden kunnen maken. We gaan dus nog maar even verder met onze aangepaste 
activiteiten. De maand januari stond in het teken van de erwtensoep. Ruim 140 porties zijn er langs 
de gasten gebracht en achteraf is het zo leuk om dan te bedenken dat zo ongeveer heel Zijpe en 
omstreken op zaterdag 24 januari gewoon allemaal aan de snert zaten! Of dit nog terug te vinden zou 
zijn in het watergebruik is onbekend… In februari zijn we rond Valentijnsdag bij de gasten langs 
geweest, een kleine attentie in de vorm van een vetbol leek ons wel leuk. Iets voor de vogeltjes die 
het vanwege de sneeuw die er lag wat moeilijker hadden en iets voor de gasten die van de 
levendigheid die dit met zich meebracht konden genieten. In maart dus geen Lentetuin maar omdat 
Pasen voor de deur stond, hebben we besloten om daar iets mee te gaan doen. Een klein paastasje 
met wat lekkers en wat gezelligs erin. Een hele logistieke uitdaging, maar erg leuk om te doen en 
natuurlijk waren de blije en verraste gezichten een mooie waardering voor al het werk! Kortom achter 
de schermen zijn en blijven we druk bezig om gasten die soms in een isolement zijn geraakt wat 
aandacht en moed te geven om door te gaan. 

 

Wat staat er verder op het programma? 

Vanaf half april worden de loten weer naar de afdeling gestuurd en vanaf eind april gaan we starten 
met de verkoop hiervan. Ook dit jaar zijn er diversen mogelijkheden om loten te kopen. De 
lotenverkoop is een van de belangrijkste bronnen van inkomsten. Van elk verkocht lot van € 2,- is € 
1,50 voor de afdeling, dat is een bedrag waar we in deze tijd goed gebruik van kunnen maken. We 
hopen dan ook dat u ons weer zal steunen, zodat we door kunnen blijven gaan. Alvast onze hartelijke 
dank. De vrijwilligers van Burgerbrug zullen er alles aan doen om dit veilig te laten verlopen. Om 
misstanden te voorkomen (helaas is dit werkelijkheid) vraag als u de lotenverkoper niet bekend 
voorkomt naar het identiteitsbewijs en de Zonnebloem pas, zodat u zeker weet dat u met iemand van 
onze Zonnebloem afdeling te maken heeft.  

En mocht u blijven twijfelen bel dan gewoon onze voorzitter Maud Poland op, tel. 0226 381734, zij 
kan u verder helpen. Heeft u nog andere vragen of wilt u meer weten over de Zonnebloem, neem 
gerust contact op. 
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Dinner Events 

Burgerweg 66 

1754 KE Burgerbrug 

T: 06 22 18 32 06 

E: info@dinnerevents.nl 
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De  Westfriese Omringdijk 

Wat een geluksvogels zijn wij Burgerbruggers dat we zo dicht bij de prachtige Westfriese Omringdijk wo-

nen. Voor ons is de dijk heel vanzelfsprekend als we onze dagelijkse of wekelijkse wandeling maken of 

eroverheen rijden om onze boodschappen te halen. Maar wisten jullie eigenlijk dat: 

 de dijk het hele gebied van West-Friesland omringt en 126 kilometer lang is;  

 de bouw van de dijk al rond het jaar 1000 begon ter bescherming van de nederzettingen tegen 
stormvloeden en springtij;  

 de dijk werd gebouwd met behulp van duizenden palen, enorme hoeveelheden zeewier en met 
heel veel vlakbij afgegraven grond; 

 West-Friesland in de 12e eeuw een bedijkt eiland was en dat mensen op zandruggen (in het oos-
ten) en terpen (in het westen) woonden;  

 de Westfriese Omringdijk in 1320 al een gesloten geheel is geworden;  

           

                      Afbeelding Feddes/Olthof Landschapsarchitectuur 

 het water nog steeds af en toe een bres in de dijk sloeg en dat hierdoor de wielen zijn ontstaan 
(uitgesleten door het binnenstromende water na een dijkdoorbraak); 

 het aanleggen van een nieuwe bocht de goedkoopste manier van dijkherstel was; 

 vroeger het bezit van land de eigenaar verplichtte tot het onderhoud van een stuk dijk;    

 de dijk beschermd is als provinciaal monument; 

 de dijk in de top 5 staat van ‘mooiste wandelroutes’ van de Benelux. 

 

   

        Foto www.westfriesomringdijk.nl 

 

Voor meer informatie, kijk ook eens op: 
- www.westfrieseomringdijk.nl 
- www.westfriesgenootschap.nl 
- https://leidraadlc.noord-holland.nl/structuren/ 
   westfriese-omringdijk 

Omringdoik 

Skaaing tussen land en water, 

as ’n wumpel kronkel jij, 

om oôs oôstelijk deel West-Friesland, 

keerde oftig menig tai. 

De iende kant de zulv’ren golfies 

met wat bôte in ’t verskiet, 

d’are kant ’t groene grasland, 

onderdoiks ’n kraag van riet. 

Ze hewwe nou de skop weer stoken, 

ingewande komme bloôt. 

’t Beurt om te versterken teugen, 

opzienkomende watersnoôd. 

Maar is dat nou echt wel nodig? 

Eeuwe was je sterk en goed, 

hoe ze nou met jou tekeer gaan, 

moin Westfriese hart dat bloed. 

Bregtje Buishand, Enkhuizen 
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mei   

Piepers planten  Tulpen selecteren 
Onkruid 

bespuitingen 
Tulpen koppen 

Koeien naar buiten Mest rijden Piepers aanaarden 

Grassen 

(mesten / maaien) 

juni   

Piepers selecteren 
Onkruid 

bespuitingen 

Grassen 

(mesten / maaien) 

Mest rijden 

        

juli   

Piepers selecteren 
Narcissen rooien 

(oogsten) 

Tulpen rooien 
(oogsten) 

Mest rijden 

Grassen       

augustus   

Tulpen rooien 
(oogsten) 

Afschouwen 
piepers (door NAKT 

Klappen piepers 
(loof verwijderen) 

Groenbemester 
zaaien 

Piepers rooien 
Mest rijden 

(tot 1 sept. op grasland) 

Grassen (mesten/
maaien) 

  

--AGRARISCHE KALENDER -
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    Bruggetjes 
Café De Buuren, 

Bedankt voor de vele lekkere drankjes en snacks die we altijd bij jullie 

mochten komen halen. Heel veel sterkte en gezondheid toegewenst 

namens het hele dorp! 

Shakila bedankt alle kinderen waar ze mee 

mocht spelen. Ook oma Kistemaker voor alle 

aandacht. Shakila is ondertussen verhuisd. 

Op vrijdag 7 mei 2021 zijn Jan en Annie Hopman-Kort 

uit Burgerbrug, 50 jaar getrouwd. Vanwege de corona 

maatregelen kunnen zij deze mijlpaal niet vieren.  

Jan en Annie Hopman 

Grote Sloot 133 

1754 JD  Burgerbrug 

 

De winnaar van de puzzel in de een na laatste editie van de Brugpraat 2020 

was Ingrid Mulder. Zij heeft ons gevraagd de prijs  te overhandigen aan haar 

ouders: De heer Freek Mulder en  mevrouw Anneke Mulder-Dekker 

Van harte gefeliciteerd en veel plezier met uw prijs! 

Wilt u ook een bruggetje plaatsen?  

Laat het ons weten! 

brugpraat@burgerbrug-nh.nl 



24 

Agenda Burgerbrug en omstreken   

 

 

31 mei       Vergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 Herboren Toren 

5 juli        Vergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 Herboren Toren 

15 augustus   Editie 3 Brugpraat 

6 september   Vergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 Herboren Toren 

11 oktober    V ergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 Herboren Toren 

14 november  Editie 4 Brugpraat 

22 november  Jaarvergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 Herboren Toren 

13 december  Vergadering Dorpsraad; 20.00-22.00 Herboren Toren 
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Persbericht Gemeente Schagen 

 

 

Weer Blauwe Vlaggen voor de stranden van gemeente Schagen 

 

De Blauwe Vlag staat symbool voor schone, veilige en duurzame jachthavens en stranden. Dit jaar heeft 

de internationale jury in Nederland 183 Blauwe Vlaggen toegekend aan 127 jachthavens en 56 stranden. 

De gemeente Schagen neemt dit jaar 4 Blauwe Vlaggen in ontvangst voor Callantsoog, Groote Keeten, 

Petten en Sint Maartenszee. 

 

“Samen met strandpaviljoenhouders investeren we in kwalitatief goede stranden. Duurzaamheid, natuur 

en milieu zijn hier belangrijke onderdelen. De criteria van de Blauwe Vlag zijn een goed meetinstrument. 

We zijn dan ook trots om de Blauwe Vlag voor vier plekken te ontvangen”, zegt wethouder Hans Heddes. 

 

Veilige en schone jachthavens en stranden 

De Blauwe Vlag is de internationale onderscheiding die jaarlijks wordt toegekend aan stranden en 

jachthavens die veilig, schoon en duurzaam zijn. In de praktijk betekent dit dat genomineerden moeten 

voldoen aan een aantal belangrijke criteria zoals schoon water, goede sanitaire voorzieningen en een 

hoge mate van veiligheid. De Blauwe Vlag is één jaar geldig: jaarlijks wordt opnieuw aan de hand van 

controles bekeken of de stranden in de gemeente Schagen nog aan de eisen voldoet. 

 

Blauwe Vlag 

Met de Blauwe Vlag-campagne in Nederland betrekt de Stichting Keurmerk Milieu, Veiligheid en Kwaliteit 
(KMVK) overheden, ondernemers en recreanten bij de zorg voor schoon en veilig water, mooie natuur en 
een gezond milieu en duurzame jachthavens. Voor de toerist en recreant is de Blauwe Vlag hiervan het 
internationale herkenningssymbool. De internationale toekenning van de Blauwe Vlaggen geschiedt door 
de Foundation for Environmental Education (FEE), een onafhankelijke internationale milieu organisatie.  
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ADVERTEREN IN DE BRUGPRAAT? Stuur uw aanvraag naar: brugpraat@burgerbrug-nh.nl 
  

      Losse advertenties/eenmalig :                     Per jaar (4 edities): 

      1 pagina   € 25                            1 pagina    € 70 
      1/2 pagina  € 15                            1/2 pagina   € 45 
      1/4 pagina  € 10                                1/4 pagina   € 27,50 

  

Texelaarfokkers 

Fam. Nuijens 

  

www.nuijenstexelaars.nl 
nuijens-dekker@hetnet.nl 

  
tel: 0226-381474 
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Bedrijvigheid - Kapsalon Diana 
 

Wie ben je? Mijn naam is Diana Ridderbos-van Engelenburg. Ik ben 51 jaar jong en al 30 jaar getrouwd met Henk 

Ridderbos. Ik heb 2 kinderen en sinds kort een kleindochter van mijn zoon Coen, die ook in Burgerbrug woont. Mijn 

dochter woont ook lekker dichtbij in Groet. 

Kun je iets meer vertellen over je bedrijf? 15 jaar geleden ben ik met de kapsalon aan huis begonnen en dat bevalt 

me tot op heden heel goed. Voor een afspraak kunt u bellen naar 0226-381292. Ik luister naar de wens van de klant 

en neem de tijd om ze met een tevreden gevoel naar huis te laten gaan. De salon is geopend op dinsdag, donderdag 

en vrijdag en ik werk op donderdag ook ’s avonds. 

Wilde je altijd al kapster worden? Ja, maar ik heb eerst geleerd voor kraamverzorgster. Toen ik eenmaal kinderen 

kreeg wilde ik meer thuis zijn. Dat heeft me doen besluiten om een avondopleiding te volgen voor kapster. Dat en 

natuurlijk ook omdat ik het kappersvak altijd heel leuk gevonden heb. 

Wat zou je doen met 1 miljoen? Ik zou de mensen waar ik van hou verwennen en een groot feest geven en minder 

gaan werken. Dus nog meer genieten van het leven samen met mijn man, kinderen en kleinkinderen. 

Sinds wanneer bestaat je kapsalon? Sinds 2006   

 

                
 

Heb je altijd voor jezelf gewerkt? Niet als kraamverzorgster, maar als kapster wel; ik heb nooit in een salon gewerkt 

maar ben meteen voor mezelf begonnen. 

Hoe zou je je bedrijf in vier woorden willen omschrijven? Huiselijk, gastvrij, gezellig en klantvriendelijk. 

Hoe bevalt de locatie Burgerbrug? Prima ik woon hier al vanaf mijn 6de jaar en ik ga hier ook nooit meer weg. Mijn 

ouders runden het café/pension Renova (nu Café de Buuren) en we woonden daar bven en achter de zaak. 

Waar komen je klanten vandaan? Mijn klanten komen niet alleen uit Burgerbrug maar uit de hele omgeving. Ik knip 

nog mensen die vroeger bij mijn ouders in de zaak kwamen en dat doe ik soms ook op locatie in het 

verzorgingstehuis in Tuitjenhorn. 

Wat onderscheidt jouw salon van andere kapsalons? Het feit dat het altijd gemoedelijk en gezellig is bij mij. 

Wat zijn je toekomstplannen qua werk? Zo doorgaan zoals ik het nu ook doe; ik hoef niets te veranderen. 

Publiciteit zoals een website of facebook heb ik geen behoefte aan. Ik hoef niet zo in de aandacht te staan; dit stukje 

in de Brugpraat is al heel wat. 

Als dit bedrijf niet zou bestaan wat zou je dan willen doen? Ik zou het echt niet weten. Knippen is echt wat ik het 

leukst vind om te doen. 

Wat is de drukste periode van het jaar? Voor de feestdagen en voor en na de vakanties. 

Wat vind je het leukste onderdeel van je werk? Knippen vind ik het leukst. Kleuren en andere behandelingen zijn 

ook leuk maar met knippen maak je het wel echt af en zie je resultaat van je werk. 

Wat is het hoogtepunt of dieptepunt van je bedrijf tot nu toe? Dieptepunt is voor mij toch echt wel de lockdown. 

Hoogtepunt dat we weer aan de slag mochten. 
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 Heeft uw kind hulp nodig bij 

    lezen of 
    spellen of 
           rekenen ? 
 

 Remedial Teaching  

     Marianne 

 

dyslexie- en dyscalculiespecialist 

geregistreerd bij de  

Landelijke Beroepsvereniging  

Remedial Teachers 

 
 

Bel 06-1110 4742 tussen 17 en 19 uur 

Welgelegen 12   

 

 

 

 

 

 

WAT IS PILATES? 

 

Pilates is een unieke work-out waarbij de nadruk ligt op de  

diepere spieren, met als doel flexibiliteit, stabiliteit, coördinatie en 

een betere houding. Deze methode is ontwikkeld door  

JOSEPH PILATES, die hiermee wereldberoemd is geworden. Pilates 

bestaat uit 39 oefeningen, welke zijn gericht op het voorkomen van 

blessures en om blessures sneller te laten herstellen. Het is geschikt 

voor jong en oud, man en vrouw, en beginnende en professionele 

sporters. Wereldwijd gebruiken fysiotherapeuten de pilatesmethode 

als aanvulling op een reguliere behandeling. 

Interesse? Nu ONLINE lessen:  

Maandagavond: 19.00 - 20.00  en 20.15 - 21.15 

Dinsdagavond: 19.00- 20.00 

Woensdagochtend: 10.00 - 11.00   

Zaterdagochtend: 10.00 - 11.15 

zondag om 15.00 (in het Engels)   

Wat heb je nodig?: Laptop of telefoon met camera, een grote  

handdoek en een fles water (een yoga mat als je die hebt) 

Voor meer informatie:06-13774571  of pilates.denisa@gmail.com 
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PUZZEL  
      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vul op de stippellijn een woord van 3 letters in wat zowel met het eerste als met het tweede woord 

een nieuw woord vormt. De beginletters vormen de naam van een  beroep en dat is de oplossing. 

De oplossing van de puzzel kunt u insturen naar brugpraat@burgerbrug-nh.nl. Onder de juiste  

inzendingen verloten wij een verrassingspakket samengesteld door de bewoners van Croon en 

Bergh. 

Zwem … … … … … … … … … … … … … .  schuim 

Auto … … … … … … … … … … … … … .  pedaal 

Flap … … … … … … … … … … … … … .  leggen 

Aard … … … … … … … … … … … … … .  fabriek 

Ei … … … … … … … … … … … … … .  brood 

Straat … … … … … … … … … … … … … .  leuning 

Berg … … … … … … … … … … … … … .  trui 

Schouder … … … … … … … … … … … … … .  lap 

Brom … … … … … … … … … … … … … .  weg 

Boeren … … … … … … … … … … … … … .  grens 

Mini … … … … … … … … … … … … … .  jas 
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Start je dag met een klein succesje.   

Wil jij de stuwende kracht zijn van onze telefooncirkel?  

Humanitas is op zoek naar vrijwilligers die de telefooncirkel willen begeleiden. Als vrijwilliger van de 

telefooncirkel draag je bij aan een gevoel van veiligheid bij onze deelnemers en je brengt een stukje gezelligheid 

mee. Je bent bij Humanitas onderdeel van een groter geheel en je krijgt de mogelijkheid om verschillende 

trainingen te volgen. Hiermee kun je jouw professionaliteit vergroten, wat een mooie toevoeging is op je cv.  Als 

vrijwillige leider start en sluit jij elke dag één telefooncirkel.    

In de praktijk betekent dit:   

• Dat jij weet dat iedereen weer gezond wakker is geworden  

• Dat je elke dag om 8.30 uur de cirkel start 

• Dat je in actie komt wanneer de cirkel wordt onderbroken  

• Dat je wijzigingen doorgeeft aan je coördinator  

• Dat er drie leidersbijeenkomsten per jaar zijn  

• Dat er drie koffieochtenden per jaar zijn met jouw deelnemers  

• Dat je verantwoordelijk bent voor de communicatie met jouw coördinator   

 

Ben je geïnteresseerd? Neem dan contact op met de coördinator van de Telefooncirkel:  

Humanitas kop van Noord-Holland 0223-617 422 

Of kijk op de website van Humanitas: www.humanitas.nl/kopnh onder de knop vacatures. 

 

Afscheid van de Dorpsraad 

Beste inwoners van Burgerbrug e.o., 

Helaas heb ik begin mei totaal onverwachts afscheid genomen van 

de Dorpsraad. Juist op het moment dat ons dorp zo verdeeld is. Er 

kwam een moment waarop ik de Dorpsraad een vrije keus moest laten maken en deze keus is in strijd met mijn 

privé belang/overeenkomst. Het is helemaal mijn eigen keus dat ik ben opgestapt, er is niemand anders 

verantwoordelijk voor en het heeft ook niets te maken met de perikelen rondom Oldskoel. Helaas kan ik niet 

openbaar maken waar het wel om gaat, het is even niet anders. Ik heb met veel plezier in de Dorpsraad gezeten 

en voelde me heel betrokken. Toen Helga twee jaar geleden als voorzitter wegging, heb ik met alle plezier deze 

taak op me genomen. Ook al was dat niet altijd even makkelijk, het was wel leuk om te doen. Natuurlijk kun je 

het niet voor iedereen goed doen, maar dat hoort er ook bij. Ik heb heel veel geleerd en veel mensen ontmoet, 

die ik anders niet had leren kennen. Ik weet niet of er inmiddels al een nieuwe voorzitter is gekozen binnen het 

bestuur, ik wens diegene heel veel succes toe met de nieuwe functie.   

Met vriendelijke groet,  

Elli Ruijter-Masteling 
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Wekelijkse Yogalessen 

Op dinsdagavond worden er wekelijks yogalessen  

gegeven in de OldSkoel in Burgerbrug.  

Tijdens deze yogalessen wordt je uitgedaagd om je 

grenzen op te zoeken. Dit wordt gedaan door het  

geven van Yin en Yang Yoga. Daar waar nodig is, zal de 

houding voor je worden aangepast en/of gecorrigeerd. 

Iedereen is welkom, van jong tot oud, van dik tot dun, 

van stijf tot lenig en van beginner tot  gevorderde.  

Maak kennis met yoga en ervaar wat yoga voor jou kan 

doen. 

Elke dinsdagavond 

van 18.45  tot 19.45  en  
van 20.00 tot 21.00  

Voor meer informatie en 

aanmelden:  

Joy4Yoga2@gmail.com   
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PERS BERICHT 
  

Wonen Plus Welzijn, Zijperweg 14, Schagen, tel: 0224-273140· 

Maatjes vinden en worden via Noordkopvoorelkaar. 

 

Ben jij op zoek naar iemand om iets mee te ondernemen? Of vind je het belangrijk dat iedereen bij 

iemand terecht kan? Samen een goed gesprek hebben, genieten van een kop koffie op een terrasje of een 

museum verkennen als dat straks weer mogelijk is? Of help jij een mede-‘Noordkopper’ weer onderdeel 

te worden van de samenleving? Samen is in ieder geval altijd leuker! Daarom koppelen wij met 

Noordkopvoorelkaar mensen die op zoek zijn naar een maatje en mensen die hulp willen aanbieden als 

maatje aan elkaar.  

De kracht van maatjes is dat zij de verbondenheid in de samenleving versterkt. Het maatje opent deuren, 

verbreedt paden en is een steun voor de ander. Het hebben maar ook zijn van een maatje kan positieve 

effecten hebben zoals het vergroten van het zelfvertrouwen en het ontwikkelen van sociale 

competenties. Ook is maatjescontact een manier om bijvoorbeeld samen oplossingen tegen eenzaamheid 

te verkennen. Een maatje is een vrijwillige functie en wordt je voor iemand die wat extra aandacht, 

ondersteuning of begeleiding nodig heeft. Dat kan op heel veel manieren: samen koffie drinken, 

wandelen of hardlopen, voorlezen, theater en nog veel meer. Hoe lang je maatje bent, varieert enorm. 

Van drie maanden tot twee jaar, je kiest zelf wat bij jou past. Samen spreek je af hoe vaak je elkaar ziet. 

Maatjes willen iets betekenen voor mensen die (tijdelijk) in moeilijke omstandigheden verkeren, 

geïsoleerd zijn geraakt of hulp willen bij het maken van goede keuzes. Bij een maatje staan menselijke 

kwaliteiten centraal zoals warmte, tijd, nabijheid, respect, humor en begrip. Het maatje treedt de ander 

tegemoet als een gelijkwaardig persoon, waarbij de waarde van het persoonlijk contact voorop staat. Het 

contact is wederkerig: ook een maatje doet allerlei nieuwe ervaringen op en geniet van het contact. 

Als maatjes elkaar vinden, gebeurt er iets moois. Vriendschappen ontstaan, levens veranderen en 

verhalen worden geschreven. 

Ben je nieuwsgierig? Wil je meer weten of wil je gelijk een vraag voor of aanbod als een maatje plaatsen? 
Kijk dan op https://www.noordkopvoorelkaar.nl/over-maatjes.  
Kun je hierbij wel wat hulp gebruiken? We denken graag mee. Het Vrijwilligerspunt Schagen/Hollands 
Kroon is iedere maandagochtend van 10:00 uur tot 12:30 uur geopend en bereikbaar via telefoonnummer 
0224-291042. Heeft u op een ander moment een vraag, kunt u altijd een mail sturen naar 
info@noordkopvoorelkaar.nl. 

https://www.noordkopvoorelkaar.nl/over-maatjes
mailto:info@noordkopvoorelkaar.nl
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ECB Nieuws 

 

Beste Burgerbruggers,  

 

KERMIS  

Hoewel de regelgeving nog onduidelijk is en niemand weet hoe de komende tijd zal worden ingevuld met 
betrekking tot horeca, feesten en partijen.. gaan wij er alles aan doen om "onze kermis" te laten slagen!  

De vergunningen zijn inmiddels ingediend en wij hebben er in ieder geval zin in!! Uiteraard houden wij u op de 
hoogte van alle ontwikkelingen!!  

 

LENTELOOP 

Zoals bekend, kan de Lenteloop helaas niet doorgaan dit jaar. Maar... wij hebben de afgelopen tijd diverse routes 
rondom Burgerbrug uitgezet zodat er evengoed gelopen kan worden!! Wanneer u zin en tijd heeft, kan er een 
route van 10 of 15 kilometer gewandeld worden en is er een kinderroute uitgezet!  

 

De routes zullen vanaf Hemelvaartsdag te downloaden zijn via onze website ( https://lenteloop-burgerbrug.nl/).  
Wij vragen een kleine bijdrage en wanneer deze is voldaan kan de route geprint worden.  

 

Onderweg kunt u genieten van de omgeving en de diverse vragen, rebussen en leuke opdrachten!  
Wij hopen op deze manier u toch nog een klein beetje Lenteloopgevoel te geven..  en hopen dat we volgend jaar 
weer "echt" met elkaar kunnen wandelen!  

 

Houd onze website en facebook in de gaten voor meer informatie!  
Wij wensen u veel wandelplezier en kijken er naar uit om snel weer wat voor u te mogen organiseren!  

 

 

Blijf gezond en hopelijk tot gauw! 

Gezellige groet van ECB!  
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Stichting Dorpsraad Burgerbrug en omstreken 

 

 

 

Willy Schipper-Rens Secretaris     Grote Sloot 101, 1754 JC 

 Email     fam_schipper@planet.nl    

 

Peter Fennema Penningmeester     Grote Sloot 83, 1754 JC 

 Email     peter.fennema@gmail.com 

 

Aad Kramer Lid     Burgerweg 42, 1754 KD    

 Email     aad.kramer@hotmail.com  

 

Cees Rutsen Lid     Burgerweg 56B, 1754 KD 

 Email     ceesencora@rutsen.nl 

 

Jeroen Koomen Lid     Den Gouden Hoeck 2, 1754KL 

 Email     koomendrost@gmail.com 

 

Bert Rotteveel Lid     Meester Bollplein 8, 1754 KK 

 Email     bertrotteveel8@gmail.com  

 

Omslag foto voorkant   : Aimée van Veldhoven 

  

Sponsoring, bijdragen en/of betalingen graag  onder vermelding van naam én adres via 

Rekeningnummer: NL54 RABO 0175 2798 29  t.n.v. Dorpsraad Burgerbrug 

Kamer van Koophandel: 56349548 

 

Heeft u iets te melden aan de dorpsraad? Mail naar: dorpsraad@burgerbrug-nh.nl 

Uw kopij voor de eerstvolgende Brugpraat (Editie 3 -  aug 2021 ) ontvangen wij graag  

uiterlijk  zaterdag 31 juli  2021 via brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

Abonnement Brugpraat: € 5,- per jaar (4 nummers), Losse nummers: € 1,50 per stuk 

 

Redactie Brugpraat bestaat uit Aimée van Veldhoven, Marieke Kamp, Leo Borst en Monique Drost 

(de Brugpraat wordt gedrukt door Eelan, grafisch centrum in ’t Zand) 

mailto:aad.kramer@hotmail.com
mailto:dorpsraad@burgerbrug-nh.nl
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